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Protokół nr 1/2024 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 24 stycznia 2024 r.  

 

WAK.0012.1.1.2024 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący komisji Pan Grzegorz Kubalski, witając 

członków komisji oraz Gości. Lista obecności Radnych i Gości obecnych na posiedzeniu 

stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział dziewięciu członków Komisji Rozwoju:  

1) Aleksandra Bednarek; 

2) Agnieszka Borkowska; 

3) Piotr Choroś; 

4) Anna Gajewska; 

5) Zbigniew Garbaczewski 

6) Izabela Kownacka; 

7) Grzegorz Kubalski; 

8) Wiesław Smoczyński; 

9) Grzegorz Zbroch. 

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący komisji poinformował że porządek posiedzenia został radnym 

udostępniony wcześniej. Zapytał, czy ktoś chciałby wnieść jakieś uwagi. 

 

1) Otwarcie posiedzenia. 

2) Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

4) Podsumowanie inwestycji zrealizowanych w Powiecie Legionowskim w kadencji 2018–

2024. 

5) Rozwój terenu Powiatu Legionowskiego w kadencji 2018–2024 – podsumowanie              

i wnioski na przyszłość. 

6) Przyjęcie sprawozdania z pracy komisji w 2023 roku. 

7) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

8) Wolne wnioski. 

9) Zamknięcie posiedzenia. 

 

Nikt nie zgłosił propozycji zmian. Przewodniczący komisji przystąpił do jego realizacji. 

 

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego 

o omówienie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 371/LIX/2023 Rady 
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Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2024.  

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w projekcie uchwały zawarte jest przesunięcie 

środków w planie finansowym Starostwa Powiatowego w Legionowie w kwocie 16.048,19 

zł pomiędzy podziałkami klasyfikacji budżetowej w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, 

w rozdziale 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami w ramach zadania 

inwestycyjnego pn. „Zakup nieruchomości gruntowych pod drogi powiatowe” 

(wprowadzenie nowego paragrafu) w związku z wprowadzeniem w br. planu wydatków 

zmniejszających dług z tytułu rat odszkodowań dla byłych właścicieli nieruchomości, 

wydzielonych pod poszerzenie dróg powiatowych. Zmiana uwzględnienia waloryzację            

z uwagi na brak możliwości wypłacenia rat odszkodowania w 2023 r. wskutek istniejących 

braków formalnych ze strony wierzyciela.   

 

Nadmieniła, że w projekcie uchwały, w kompetencji Komisji Rozwoju, w planie wydatków 

ujęto zmiany: 

1) zmniejszenie: 

a) „Opracowanie dokumentacji projektowej i rozbudowa skrzyżowania drogi 

powiatowej 1819W - ul. Jagiellońskiej z ul. Mickiewicza w Legionowie wraz            

z infrastrukturą” (1.495.000,00 zł) w związku z otrzymaniem ofert dotyczących 

faktycznych kosztów realizacji zadania w wyniku przeprowadzonego 

postępowania przetargowego. Zadanie realizowane przy udziale środków              

z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych w kwocie 

2.000.000,00 zł; 

b) „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz rozbudowa drogi powiatowej          

Nr 1801W w Gminie Serock” – kwota 764.683,90 zł; 

 

2) zwiększenie - kwota 2.340.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania 

majątkowego pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej, przebudowa                    

i rozbudowa drogi powiatowej nr 1805W na odcinku od DK nr 61 do drogi 

powiatowej nr 1807W w Gminie Serock” w związku z otrzymaniem ofert 

dotyczących faktycznych kosztów realizacji zadania w wyniku przeprowadzonego 

postępowania przetargowego. Zadanie realizowane przy udziale środków                    

z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych w kwocie 

8.000.000,00 zł. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Następnie Przewodniczący komisji poprosił Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie 

projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2024 – 2043.  

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały przedstawia zmiany, które 
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zostały omówione w projekcie uchwały Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Dodała, że w ramach załącznika nr 2 do omawianej uchwały, czyli w Wykazie przedsięwzięć 

do WPF wprowadzona zostaje zmiana w przedsięwzięciach: 

1) „Opracowanie dokumentacji projektowej i rozbudowa skrzyżowania drogi 

powiatowej 1819W - ul. Jagiellońskiej z ul. Mickiewicza w Legionowie wraz                   

z infrastrukturą”, zmniejszono łączne nakłady finansowe do kwoty 3.841.161,00 zł, 

zmniejszono limit w 2024 r. do kwoty 3.705.000,00 zł oraz zmniejszono limit 

zobowiązań do kwoty 3.705.000,00 zł w związku z otrzymaniem ofert dotyczących 

faktycznych kosztów realizacji zadania w wyniku przeprowadzonego postępowania 

przetargowego; 

2) „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz rozbudowa drogi powiatowej                

Nr 1801W w Gminie Serock” zmniejszono łączne nakłady finansowe do kwoty 

17.597.457,18 zł, zmniejszono limit w 2024 r. do kwoty 1.235.316,10 zł oraz 

zmniejszono limit zobowiązań do kwoty 5.235.316,10 zł; 

3) -„Opracowanie dokumentacji projektowej, przebudowa i rozbudowa drogi 

powiatowej nr 1805W na odcinku od DK nr 61 do drogi powiatowej nr 1807W              

w Gminie Serock” zwiększono łączne nakłady finansowe do kwoty 12.918.849,15 

zł, zwiększono limit w 2024 r. do kwoty 12.840.000,00 zł oraz zwiększono limit 

zobowiązań do kwoty 12.840.000,00 zł w związku z otrzymaniem ofert dotyczących 

faktycznych kosztów realizacji zadania w wyniku przeprowadzonego postępowania 

przetargowego. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Powiedział, że w kompetencji Komisji Rozwoju jest również uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Legionowo na rzecz Powiatu Legionowskiego. Zwrócił się z prośbą do Geodety 

Powiatowego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Paweł Łukaszczuk powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody przez Radę 

Powiatu dla Zarządu Powiatu w celu nabycia działki, która stanowi własność Gminy 

Miejskiej Legionowo, w celu zlokalizowania na niej siedziby Powiatowej Instytucji Kultury. 

Nieruchomość oznaczona jest w ewidencji gruntów jako działka nr 385 o pow. 4760 m2
 . 

Dodał, że działka jest przeznaczona w planie zagospodarowania pod zabudowę usługową. 

Nadmienił, że Rada Miasta Legionowo w dniu 28 grudnia 2023 r. wyraziła zgodę 

Prezydentowi Miasta Legionowo na sprzedaż tej działki w trybie bezprzetargowym na rzecz 

Powiatu Legionowskiego za kwotę 2.000.000,00 zł brutto, płatne jednorazowo. 

    

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że uważa, iż ta działka pod budowę Powiatowej 

Instytucji Kultury jest za mała. Poza tym, na tej działce nie ma możliwości zorganizowania 
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parkingu, który jest niezbędny. W ocenie Radnego powstająca tam instytucja będzie służyła 

mieszkańcom Legionowa, a nie całego powiatu. 

 

Pan Paweł Łukaszczuk powiedział, że jeżeli chodzi o miejsca parkingowe, to w tej chwili 

powiat dysponuje działką numer 385 oraz działką 202, która położona jest bezpośrednio 

przy ul. Piotra Wysockiego, na której planowo będą zlokalizowane parkingi, ale miasto nie 

jest zainteresowane jej sprzedażą, ponieważ chce, aby pozostała ona ogólnodostępna             

i będzie w formie użyczenia przekazana powiatowi do dyspozycji jako parking i droga 

przejazdu do Powiatowej Instytucji Kultury.   

 

Pani Aleksandra Bednarek zapytała, czy wskazana cena za działkę, to była cena wyjściowa, 

czy taka kwota została wynegocjowana? 

 

Pan Paweł Łukaszczuk powiedział, że działka w roku 2021 wyceniona była na kwotę 

2.800.000,00 zł 

 

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że cena jest bardzo korzystna. 

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że uważa iż Miasto Legionowo powinno tą działkę 

przekazać nieodpłatnie, w związku z tym, że mieszkańcy będą korzystać z usług tej 

inwestycji. Dodał, że rozumie, iż zakup działki jest niezbędny dla powiatu, więc będzie 

głosował za przyjęciem tej uchwały.  

 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że rozmowy na temat lokalizacji, gdzie ma powstać 

PIK są prowadzone od kilku miesięcy, w związku z czym zostały poniesione już jakieś 

nakłady, a więc ponowne rozmowy na temat miejsca powstania inwestycji są już teraz 

trochę po czasie. Dodała, że w jej ocenie cena jest bardzo atrakcyjna.  

 

Pan Wiesław Smoczyński dodał, że podtrzymuje swoje zdanie w tej kwestii i nie chce brać 

odpowiedzialności za zakup tej działki na cele kultury, ponieważ uważa, że jest za mała. 

Zaznaczył, że wstrzyma się od głosu, przy podejmowaniu uchwały w tej sprawie.  

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

 

 

 

4. Podsumowanie inwestycji zrealizowanych w Powiecie Legionowskim                   

w kadencji 2018–2024. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów 

o omówienie tematu. 
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Pan Paweł Zając powiedział, że w czasie trwania obecnej kadencji Rady Powiatu na 

inwestycje drogowe i kubaturowe została wydatkowana łączna kwota 113.636.497,04 zł, 

w tym: 

 

1) inwestycje drogowe – 78.099.606,78 zł; 

2) inwestycje kubaturowe – 35.533.890,26 zł.  

 

Inwestycje zostały zrealizowane ze środków własnych oraz pozyskanych środków 

zewnętrznych. W tym czasie, kompleksowej przebudowie dróg zostało objętych 22,200 km, 

co stanowi ok 19 % wszystkich dróg powiatowych. Zostały przebudowane również obiekty 

punktowe, tzn. skrzyżowania, przejścia dla pieszych, odwodnienia oraz zatoki autobusowe. 

Następnie wskazał jakie kwoty zostały wydatkowane w poszczególnych latach na 

inwestycje drogowe: 

 

1) 2019 r. - 6.243.937,95 zł; 

2) 2020 r. - 5.032.652,44 zł;  

3) 2021 r. - 11.137.506,62 zł;  

4) 2022 r. - 25.600.905,81 zł;  

5) 2023 r. - 30.084.603,96 zł. 

Kolejno Pan Paweł Zając przedstawił inwestycje drogowe z podziałem na poszczególne 

gminy: 

1) Gmina Serock – 12,400 km: 

a) DP 1801W na odcinku 3,100 km; 

b) DP 1821W na odcinku 2,700 km; 

c) DP 1807W na odcinku 4,800 km; 

d) DP 1809W na odcinku 1,800 km; 

e) DP 1805W wyniesione skrzyżowanie z ul. Polną/Zaokopową; 

f) DP 1802W chodnik w Dębem ok 300 m; 

a)  

2) Gmina Nieporęt – 2,000 km: 

a) DP 1810W na odcinku 2,000 km; 

b) DP 1810W wyniesione przejście dla pieszych przy GOK; 

 

3) Gmina Jabłonna: 

a) DP 1820W na odcinku 2,000 km; 

b) DP 1820W wyniesione przejście dla pieszych przy ul. Lipowej; 

c) DP 1820W ścieżka rowerowa na odcinku 300 m; 

d) DP 1817W na odcinku 700 m; 

 

4) Gmina Legionowo: 

a) DP 1823W skrzyżowanie ul. Suwalnej z ul. Olszankową; 

b) DP 1819W rondo na skrzyżowaniu ul. Jagiellońskiej z ul. Słowackiego; 

c) DP 1825W wydłużenie lewoskrętu z ul. Sobieskiego w ul. Warszawską; 

d) DP 1825W aktywne przejście dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Sobieskiego  

z ul. Gnieźnieńską oraz ul. Krakowskiej z ul. Zwycięstwa; 

e) DP 1826W aktywne przejście dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Alei Róż              

z  ul. Bandurskiego; 

 

5) Gmina Wieliszew: 

a) DP 1822W na odcinku 2,600 km; 

b) DP 1817W na odcinku 2,500 km; 
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c) DP 1820W wyniesione przejście dla pieszych przy szkole podstawowej 

w Olszewnicy Starej; 

d) DP 1818W wyniesione przejście dla pieszych przy szkole podstawowej 

w Łajskach; 

e) DP 1818W dofinansowanie ronda na skrzyżowaniu z ul. Aleją Solidarności; 

 

Następnie dodał, że w ciągu ostatniej kadencji udało się zlikwidować kilka zastoin wodnych 

na drogach, przebudować 4 zatoki autobusowe. 

 

Pan Paweł Zając powiedział, że w roku 2024 planowane jest zakontraktowanie przebudowy 

dróg o łącznej długości 11,200 km w tym: 

1) DP 1801W na odcinku 1,900 km; 

2) DP 1805W na odcinku 2,300 km; 

3) DP 1816W na odcinku 2,400 km; 

4) DP 1820W na odcinku 4,100 km; 

5) DP 1819W rondo na skrzyżowaniu ul. Jagiellońskiej z ul. Mickiewicza w Legionowie. 

 

Dodał, że Starostwo Powiatowe posiada również kilka gotowych dokumentacji 

projektowych, część jest w trakcie uzyskania pozwolenia na budowę i kilka w planach do 

projektowania. 

Mapa dotycząca inwestycji zrealizowanych w latach 2019 – 2023 – stanowi załącznik          

nr 3 do protokołu. 

 

Mapa dotycząca inwestycji planowanych w latach 2024 - 2025 – stanowi załącznik nr 4 

do protokołu. 

 

Mapa dotycząca inwestycji do których przygotowana jest dokumentacja projektowa – 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Następnie Pan Paweł Zając powiedział o inwestycjach kubaturowych w latach 2019-2023 

wydatkowano kwotę 35.533.890,26 w tym: 

 

1) 2019 r. - 8.797.672,75 zł; 

2) 2020 r. - 3.436.798,78 zł;  

3) 2021 r. - 174.627,89 zł;  

4) 2022 r. - 9.810.760,39 zł;  

5) 2023 r. - 13.314.030,45 zł. 

 

Zaznaczył, że przeprowadzono szereg zadań inwestycyjnych na obiektach kubaturowych 

będących w zarządzie Starostwa Powiatowego w Legionowskiego. W skład zasobów 

wchodzą obiekty: 

1) oświatowe (PZSP w Legionowie i w Serocku, LO w Legionowie i Stanisławowie 

Pierwszym, PZSiPS w Legionowie);  

2) lecznicze (NZOZ LEGIONOWO); 

3) pomocy społecznej (DPS KOMBATANT); 

4) administracyjne (Starostwo Powiatowe); 

5) kulturalne (PIK) na etapie projektowa siedziby. 

Kolejno Pan Paweł Zając uszczegółowił, że: 

1) na obiekty oświatowe ogółem wydatkowano kwotę - 26.386.485,76 zł i wykonano: 
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a) rozbudowę PZSiPS w Legionowie – powstało nowe skrzydło; 

b) budowę budynku LO w Stanisławowie Pierwszym; 

c) instalację fotowoltaiczną z kompensatorami mocy biernej na budynkach LO            

i PZSP w Legionowie; 

d) montaż wentylacji mechanicznej w pracowni gastronomicznej w PZSP 

w Legionowie; 

e) wymianę oświetlenia w salach gimnastycznych w LO w Legionowie i PZSP            

w Serocku; 

f) inne drobne remonty i naprawy (dach, kanalizacja odwodnienie drogi w PZSP     

w Serocku, szlaban w PZSiPS w Legionowie);  

 

2) na obiekty lecznicze ogółem wydatkowano kwotę - 6.029.744,28 zł i wykonano        

w ramach obiektu NZOZ w latach 2019-2020 wykonano kompleksową przebudowę 

głównego skrzydła budynku NZOZ w Legionowie; 

 

3) na obiekty pomocy społecznej wydatkowano kwotę - 2.065.536,98 zł i w ramach 

obiektu DPS „Kombatant” w 2019 r.; dodał, że wykonano część robót związanych z 

termomodernizacją budynku (wymiana części okien, naprawa balkonów i części 

pomieszczeń wewnętrznych, poszerzenia otworów drzwiowych); 

 

4) na obiekty administracji publicznej wydatkowano kwotę - 512.041,41 zł i w ramach 

obiektu Starostwa Powiatowego w latach 2021 – 2023 wykonano analizy                      

i przygotowano dokumentacje projektową pod katem rozbudowy budynku SP, oraz 

zawarto umowę na rozbudowę SP w formule zaprojektuj i zbuduj. Obecnie uzyskano 

pozwolenie na budowę, niebawem ruszą prace rozbiórkowe auli. Kontrakt na kwotę 

23.900.000,00 zł; 

 

5) na obiekt kultury PIK wydatkowano kwotę - 540.081,83 zł i w ramach obiektu PIK 

w latach 2020 2023 wykonano analizy możliwości budowy siedziby PIK na działkach 

pozyskanych od Gminy Legionowo, przeprowadzono konkurs na koncepcję 

architektoniczną budynku oraz zawarto umowę na wykonanie dokumentacji 

projektowej. Obecnie procedowane jest pozwolenie na budowę. Umowa na kwotę 

780.000,00 zł. 

Przewodniczący podziękował za przedstawienie szczegółów i zaproponował dyskusję,            

w której kolejno udział wzięli. 

Pani Izabela Kownacka nawiązała do inwestycji na ul. Niepodległości w Wieliszewie. 

Zwróciła się z prośbą o dokończenie modernizacji odwodnienia na tej ulicy. Dodała, że 

mieszkańcy proszą również o bezpieczne przejście dla pieszych na tej ulicy, na wysokości 

nr 60 – 64 i nr 78 - 80. Dodała, że do Starostwa Powiatowego przesłała również taką 

wiadomość w formie elektronicznej. 

Pan Paweł Zając powiedział, że decyzje w zakresie organizacji ruchu podejmuje inżynier 

ruchu. Dodał, że przekaże tę prośbę.   

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że zadowalający jest duży udział środków rządowych 

na realizacje inwestycji na terenie Powiatu Legionowskiego. Zwrócił się z podziękowaniem 

w tym zakresie do Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy. 

Zapytał, czy taka pomoc rządowa zostanie utrzymana.  

Pan Michał Stalmach odpowiedział, że nie posiada informacji w tym zakresie.   
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Pan Wiesław Smoczyński wyraził zadowolenie z inwestycji zrealizowanych w Gminie 

Nieporęt, szczególnie budowy LO w Stanisławowie Pierwszym. Złożył wszystkim 

podziękowanie za poparcie tej inwestycji.  

 

Pan Grzegorz Zbroch zapytał o drogę 1820 W na skrzyżowaniu z drogą nr 631 w Kałuszynie. 

Czy jest planowana budowa ronda w tym miejscu? 

 

Pan Paweł Zając powiedział, że z informacji jakie posiada, projektowana jest tam budowa 

ronda.   

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że właśnie o to wnioskował, ponieważ w tej lokalizacji jest 

dużo wypadków. Dodał, że również wyjazd z ul. Bagiennej jest bardzo utrudniony.  

 

Pani Agnieszka Borkowska zapytała o rondo na skrzyżowaniu ul. Mickiewicza                            

i ul. Jagiellońskiej. Czy w tej inwestycji będzie uwzględniona również ul. Krasińskiego? 

 

Pan Paweł Zając odpowiedział, że nie, inwestycja przewiduje tylko ul. Jagiellońską                   

i ul. Mickiewicza.   

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

5. Rozwój terenu Powiatu Legionowskiego w kadencji 2018 – 2024 – 

podsumowanie i wnioski na przyszłość. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Architektury       

o omówienie tematu. 

 

Pan Łukasz Kucharzewski przedstawił prezentację – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Następnie Pan Michał Stalmach przedstawił szczegółowe informacje w zakresie rozwoju 

terenu Powiatu Legionowskiego w kadencji 2018 – 2024, poprzez spojrzenie przez pryzmat 

danych statystycznych – prezentacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Kolejno przedstawił informacje o pozyskanych funduszach zewnętrznych w kadencji 2018 

– 2024 – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję,            

w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że Powiat Legionowski pięknie się rozwijał do roku 2022, 

a w roku 2023 widoczny jest spadek wydawanych pozwoleń na budowę. Dodał, że 

mieszkańcy sygnalizują, iż gminy ograniczają wydawanie decyzji o warunkach zabudowy, 

wręcz wymyślają różne historie, żeby uzyskać pozwolenie na budowę przez działanie takie, 

że potrzebne są operaty środowiskowe lub zjazdy z drogi. Uzyskanie decyzji o warunkach 

zabudowy zwykłego obywatela, mieszkańca danej gminy to jest „droga przez mękę”. 

Poddał do zastanowienia, czy powiat popiera rozwój budownictwa, czy należy go 

ograniczyć.   
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Pani Aleksandra Bednarek złożyła gratulacje Naczelnikowi Strategii, Rozwoju i Pozyskiwania 

Funduszy oraz jego zespołowi za pozyskiwane środki zewnętrzne. 

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

6. Przyjęcie sprawozdania z pracy komisji w 2023 roku.  

 

Przewodniczący komisji powiedział, że sprawozdanie zostało zamieszczone w systemie 

eSesja i każdy mógł zapoznać się z jego treścią – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi. Nikt z obecnych radnych 

nie podjął tematu.  

 

Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących i przeciwnych. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

 

 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

   Przewodniczący komisji powiedział, że do protokołu nie zgłoszono żadnych 

uwag. Zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi. Nikt z obecnych 

radnych nie podjął tematu. Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania. 

Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących i przeciwnych. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 14/2023 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 13 grudnia 2023 r. został przyjęty. 

 

 

 

8. Wolne wnioski. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski zapytał o przebudowę ul. Partyzantów w Chotomowie, która 

miała być zakończona w listopadzie 2023 roku. Zapytał, jakie są dalsze plany w związku      

z realizacją tej inwestycji.  

 

Pan Paweł Zając powiedział, że prace przy tej inwestycji przedłużyły się z kilku powodów. 

Dodał, że na dzień dzisiejszy umowa z wykonawcą została przedłużona do końca marca.  

 

Pan Grzegorz Zbroch zapytał jak został rozwiązany temat parkingu w Legionowie przy stacji 

PKP? Czy mieszkańcy gmin ościennych płacą za ten parking? 

 

Pan Grzegorz Kubalski odpowiedział, że tak. 
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Pani Izabela Kownacka złożyła podziękowanie Panu Michałowi Stalmachowi za sprawne 

koordynowanie transportu zbiorowego na terenie Powiatu Legionowskiego.  

 

 

 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz 

Kubalski.                                                                   

 

      Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

       Grzegorz Kubalski 

Protokół sporządziła Agata Szraga 

 


